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امام صادق)ع( می فرمایند:
يارَ وَيَزيدُ فِى العمارِ. رُ الدِّ حُسنُ الجِوارِ يُعَمِّ

همسايه خوب بودن، باعث طولانى شدن عمر و آبادانى عمارت ها مى شود.
)اصول كافی؛ جلد2؛ صفحه667؛ حدیث 8(

 13:11 20:19  20:39 00:20  4:21 6:03  12:38 19:48  20:08 23:46  3:45 5:28 

...تازه های مطبوعات
جمهوری اسلامی – اين روزنامه در يادداشتى صريح  •

با انتقاد از اصلاح طلبان که با اين جمله آغاز شده است: 
» با شما هستم حضرات اصــلاح طلب، با ايــن شتاب به 
ــواس تــان هست دســت تــان بر يقه که  کجا مــى رويــد؟ ح
مشت مى شود؟« نوشت:  »اين چه ماجرايى است که راه 
انداخته اند چند تن از حضرات؟...يکى به اين مدعیان 
دلیل راه بودن بگويد »راه را گم کرده ايد«. بگويد اين راه که 
مى رويد به ترکستان هم نمى رسد بلکه به بعد از شورای اول 
تهران ختم مى شود... به اين »نوجوانان سیاسى« بگويید 
خويشتن دار باشند قبل از آنکه دير شود بايد اين تند گويان 
تند مزاج را »بزرگان « سرجايشان بنشانند که تجربه های 

گذشته مى گويد، فردا خیلى دير است، خیلى دير!«
 وطن امروز – مهدی چمران رئیس شورای اسلامى شهر  •

تهران درباره بازشماری آرای تهران گفت: مى ترسند آرای 
تهران را بازشماری کنند.

آرمــان – آدابــى رئیس کل سازمان نظام پرستاری، در  •
ــران 20 تا  نشستى خبری با بیان اينکه پزشکان در اي
80برابر مردم عادی درآمد دارند، گفت: در سال گذشته 
16پرستار 25 تا 45 ساله بر اثر فشار کار زياد جان باختند.

ایران –سید مصطفى هاشمى طبا کانديدای رياست  •
جمهوری دربـــاره دلايــل ناکامى اصــولــگــرايــان گفت: 

اصولگرايان به مسیر پیشرفت اعتقادی ندارند.
امنیتى  • عضو  دو  مى دهد  نشان  –بررسى ها  کیهان 

منحله  کانون  مى کنند  تلاش  روحانى  کابینه  برجسته 
نويسندگان را در قالب يک تشکیلات خودگردان دوباره  
احیا کنند و اين بار بر خلاف دفعات قبل، پشتوانه مالى 
قــوی تــری دارنــد.کــانــون منحله نويسندگان در دوران 
انقلاب، تشکیلاتى نزديک به سازمان منافقین بود و برخى 

از اعضای آن عضو رسمى اين گروهک تروريستى بودند.
اعتماد - عباس پاشا گفت :سازمان بیمه سلامت به طور  •

رسمى از وزارت تعاون، جدا و به وزارت بهداشت ملحق شد.
ایــران – ايــن روزنــامــه در گــزارشــى از کاهش ثبت نام  •

کارجويان درمــراکــز کاريابى خبر داد و نوشت: تعداد 
مراجعات به دفاترکاريابى نسبت به سال های قبل کمتر 
شده است. در هرماه حدود 600 کارفرما از طريق اين 
دفتر کاريابى متقاضى جذب نیرو هستند، ولى تنها 20 تا 
25 کارجو برای اشتغال به آن ها معرفى مى شود. به گفته 
مدير يک دفتر کاريابى دربسیاری از موارد وقتى با متقاضى 
کار درباره آغاز به کار در يک واحد تولیدی تماس مى گیريم 
مى گويند که فعلًا حس کار کردن ندارند و هفته بعد با آن ها 
تماس بگیريم. اين درحالى است که براساس اظهارات وی 
بخشى از اين کارجويان را متأهلان تشکیل مى دهند، ولى 

در هرشرايطى حاضر به کارکردن نیستند.
درکنار  • مقصودلو)تتلو(  امیرحسین  حضور  ــران –  ای

چــهــره هــايــى هــمــچــون ســیــد حــســیــن نقوی،مجتبى 
ذوالنور،عزت ا... ضرغامى، سیدنظام الدين موسوی و 
حمید رسايى در جشن اولین سالگرد راه اندازی »فارس 
پلاس« متعلق به خبرگزاری فارس مورد توجه کاربران 

فضای مجازی قرار گرفت.
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...شورای شهر

واکنش چمران به امتناع از بازشماری آرای انتخابات 
شورای شهر تهران

مهر-رئیس شورای شهر تهران با بیان اينکه فرماندار تهران از بازشماری 
10 درصد از صندوق های رای امتناع مى کند گفت: در صورتى که 
اين بازشماری صورت نگیرد ما نیز به اعتبارنامه اعضای شورای پنجم 
اعتراض خواهیم کرد.مهدی چمران ادامه داد: قاعدتا مشکلاتى وجود 
دارد که فرماندار تهران زير بار بازشماری آرا نمى رود، چراکه اگر مشکلى 
وجود نداشت ازهمان ابتدا اين کار را انجام مى داد.چمران عنوان کرد: 
ما اين موضوع را از طريق دادگاه تخلفات اداری، ديوان عالى کشور و قوه 

قضايیه پیگیری خواهیم کرد.

 
...واکنش

 واکنش آیت ا...کلانتری به اظهارات اژه ای
 درباره شکایت از رئیس جمهور

فارس- نماينده مردم فارس در مجلس خبرگان رهبری در واکنش 
به سخنان  سخنگوی قوه قضايیه در مورد سرقت علمى از رساله اش 
گفت: برای شکايت قضايى از رئیس جمهور هنوز تصمیمى نگرفته 
ــت ا...  کلانتری با توجه به اظهارات  و نیاز به تأمل بیشتری دارم.آي
اژه ای که گفته بود اين پرونده بايد شاکى خصوصى داشته باشد تا به 
جريان بیفتد، افزود: قضايى کردن اين پرونده نیاز به تدبیری ظريف 
و دقیق دارد و در حال حاضر تصمیم دارم در خصوص آن با بزرگان 

مشورت کنم.

 
...پاکستان

ارتش پاکستان: درحال حصارکشی مرزهای مشترک 
با ایران و افغانستان هستیم

ایرنا – سرلشکر»آصف غفور«سخنگوی ارتش پاکستان در يک کنفرانس 
مطبوعاتى اعلام کرد که اين کشور درحال حصارکشى در مرزهای 
مشترک خود با ايران و افغانستان است.اين اظهارات يک روز پس از آن 
مطرح شد که بار ديگر گروهى از تروريست ها با شلیک از خاک پاکستان 
به سمت ايران، دو شهروند ايرانى را به شهادت رساندند.پیش از اين 
پاکستان فقط درباره حصارکشى در مرز افغانستان سخن گفته بود اما 
اين تقريبا نخستین بار است که پاکستان از حصارکشى مرزهايش با 

ايران سخن مى گويد.

...اخبار
 جانباختگان حادثه تروریستی مجلس 

شهید محسوب می شوند 

 نشست مشترک ،نايب رئیس مجلس شورای اسلامى  
با حضور رئیس بنیاد شهید و استاندار تهران با هدف 
مجروحان  و  جانباختگان  پــرونــده  وضعیت  بــررســى 
حادثه تروريستى مجلس روز گذشته برگزار  و مقرر شد 
جانباختگان حادثه تروريستى 17 خرداد به عنوان شهید 
محسوب شوند. به گزارش ايسنا مسعود پزشکیان نايب 
رئیس مجلس شــورای اسلامى  درتشريح اين نشست 
گفت: اين نشست به منظور تعیین تکلیف وضعیت اطلاق 
عنوان شهید يا جانباز به جانباختگان حادثه تروريستى 
مجلس انجام شد، رئیس بنیاد شهید پذيرفت پس از 
بررسى وضعیت پرونده ها ،اين افراد تعیین تکلیف و شهدا 
تحت پوشش قرار گیرند و سپس براساس لیست ارائه شده 
اطلاق عنوان شهید و جانباز به آنها تحقق يابد. در همین 
حال مراسم چهلم شهدای حمله تروريستى به مجلس با 
حضور رئیس مجلس و خانواده های اين شهیدان امروز 
)سه شنبه( در بهارستان برگزار مى شود. در اين مراسم 
نمايندگان مجلس، معاون های پارلمانى وزارتخانه ها و 
دستگاه های مختلف، مديران کل مجلس و خانواده های 
شهدا حضور خواهند داشت.  درحادثه تروريستى که 17 
خرداد در مجلس شورای اسلامى و حرم امام خمینى )ره( 
از سوی عوامل گروهک تکفیری تروريستى داعش انجام 
شد، 17 نفر از هموطنان مان به شهادت رسیدند و حدود 

50 نفر نیز زخمى شدند. 

قشقاوی: منتقدان برجام در اقلیت هستند 

معاون کنسولى، امور مجلس و ايرانیان وزارت امور خارجه 
گفت: اکثريت جامعه موافق برجام هستند و منتقدان آن در 
اقلیت قرار دارند.  حسن قشقاوی روز دوشنبه در دومین روز 
از يازدهمین همايش استادان و دانشجويان ايرانى خارج از 
کشور در مشهد افزود: هیچ چیزی پیرامون برجام از افکار 
عمومى پنهان نیست و موضع افکار عمومى در زمینه برجام 
روشن و واضح است و مردم همه جزئیات آن را مى دانند.  
وی اظهار کرد: هرچند اشکالات تاکتیکى در برجام وجود 
دارد اما اين برنامه باعث افتخار نظام بوده و همه ابعاد آن 
روشن است. وی گفت: حتى روستايیان هم مى دانند که 

برجام چه آثار و فوايد ارزشمندی دارد.  
وی همچنین گفت: کشور نبايد تک صدايى باشد و مخالفان 
برجام نیز بايد نظرات خود را اعلام کنند اما نظرات بايد واقع 
بینانه باشد.معاون وزارت امور خارجه افزود: اکنون تحريم 
در بخشى از حوزه ها از قبیل بیمه، نفت و خريد هواپیما 
و بسیاری ديگر از امور برداشته شده و مهمترين مشکل 
برجام در حوزه بانکى است که اگر واقع بینانه به اين حوزه 
نگريسته شود ساير تحريم ها نیز به مرور زمان برداشته 

خواهد شد.
وی همچنین با اشــاره به گشايش در عرصه بین المللى 
اظهار کرد: خوشبختانه هم اکنون ايران از نظر ويزا يک 
کشور آزاد است و ما به 180 کشور جهان ظرف 2 ساعت 
ويزا مى دهیم.وی گفت: هم اکنون در 10 فرودگاه کشور 
مانند ارومیه، تبريز، بندرعباس، قشم، مشهد، تهران و 
اصفهان سیستم الکترونیکى صدور ويزا راه اندازی شده 
است.قشقاوی افزود: فقط برای 10 کشور از جمله آمريکا، 
کانادا، استرالیا، انگلستان، بنگلادش، پاکستان و اردن 

ويزای فرودگاهى صادر نمى شود.

...انعکاس
خبرآنلاین نوشت : تقوی رئیس شورای سیاست گذاری  •

ائمه جمعه در واکنش به اظهارات اخیر  مجید انصاری 
معاون حقوقى رئیس جمهور مبنى بر ثبت شکايت درباره 
آيا شورای  اينکه  و  ائمه جمعه  انتخاباتى برخى  تخلف 
سیاستگذاری ائمه جمعه به اين موضوع ورودی مى کند 
يا خیر؟، گفت: از دادگاه ويژه روحانیت بايد پرسید! ما چه 
مى دانیم آنها چه کار کرده اند؟!  حالا شکايت کردند، که 
چى؟ آيا به آنها بگويیم شکايت نکن، شکايت بکن يا شکايت 
را پس بگیر؟ بايد ديد شکايت از چیست، از چه کسى 

شکايت کردند و براساس چه مطالبى است؟ 
دیده بان ایران نوشت : اکبر ترکان عضو شورای مرکزی  •

حزب اعتدال و توسعه تصريح کرد: اتفاقات اخیری که در 
داخل حزب رخ داد، اتفاقاتى نپخته و از نوع تصمیم گیری 
ها و لجبازی های کودکانه بود و حل اين قبیل مشکلات 
نیازمند گفتگويى اساسى است. بارها در درون حزب پديده 
هايى روی داده است که در مورد آن حتى سخنى به میان 
نیامده است و گفتگويى شکل نگرفته است.پديده »معجزه 
ری«  و حضور پررنگ مردم در حمايت از دکتر روحانى ، 
پديده ای عجیب است که دست ما برای تشريح آن بسیار باز 
است. تمامى قشر روستانشینان کشور »نه بزرگى« به وعده 
ازدياد يارانه با وجود مشکلات معیشتى خود گفتند. اين 
پديده اتفاقى بزرگ و البته شگفت انگیز برای عموم مردم و 

بزرگان کشور را در بر داشت.
نامه نیوز نوشت : اگر بخواهیم به نقش حسام الدين آشنا در  •

پیروزی دکتر روحانى بپردازيم، متوجه مى شويم که فعالیت های 
او کمتر از فعالیت های برخى اعضای شورای شهر تهران بود؛ چه 
برسد به فعالیت های امثال محمدرضا عارف و اعضای شورای 
سیاست گذاری اصلاحات. لذا آقای آشنا بايد بداند که نمى تواند 
با اتخاذ برخى مواضع تويیتری، پیروزی روحانى در انتخابات را 

مصادره کند و طلبکار جريان اصلاحات شود. 
ــراودا نوشت :رسانه های گروهى  • انتخاب نوشت : پ

جهان خبر جنجال برانگیزی را منتشر کرده اند: اسرائیل 
قصد دارد، خط پرواز مستقیم به عربستان سعودی را برای 
زائران مسلمان اسرائیلى که در مراسم سالیانه حج در مکه 
شرکت مى کنند، راه اندازی کند. رياض و تل آويو روابط 
ديپلماتیک ندارند و چنین ابتکار عملى به عنوان مقدمه ای 
برای سازمان دهى پروازهای مستقیم دايمى از پايتخت 
عربستان سعودی به تل آويو و بیت المقدس تلقى مى شود.

تابناک نوشت:عطاءا...مهاجرانى که در سال  های نخست  •
دولت اصلاحات به عنوان وزير فرهنگ و ارشاد اسلامى مشغول 
به کار بود، در تازه ترين پست تويیتری خود »ماجرای نیمروز« را 
تحسین کرده است. او ديدگاه خود را درباره اين فیلم چنین بیان 
کرده است: »فیلم ماجرای نیمروز،فیلم بسیار جذاب و عمیق و 
منصفانه ای است. به دور از شعارزدگى و سطحى گرايى. فیلم 

خوبى که مى بايست 30 سال پیش ساخته مى شد.«
 نامه نیوز نوشت : اواخر هفته گذشته بن علوی وزير خارجه  •

عمان به تهران سفر کرد و با مسئولان وزارت خارجه ديدار و 
گفت وگو کرد. به محض حضور وی در تهران نگرانى دلواپسان 
آغاز شد. آنها با خاطره ای که از نقش آفرينى سلطان قابوس 
در گفت وگوهای هسته ای داشتند اين نگرانى را بروز دادند. 
پیشتر يک بار ايران با وساطت عمان به گفت وگوی دوجانبه و 

کاملا محرمانه با آمريکا در عمان روی آورده بود.

...بدون موضوع
  علی شاملو 

political@khorasannews.com

فضای مجازی و »خلوت« های ما 

درباره آسیب های فضای مجازی و شبکه های اجتماعى 
زيــاد گفت وگو شده اســت. معمولا مهمترين آسیب آنها 
برشمرده  مستهجن  و  مبتذل  محتوای  انتقال  امکان 
ــاد و پراکندگى  مــى شــود. و يا ايــن که به خاطر حجم زي
اطلاعات دريافتى و کوتاه بودن ناگزير آنها، مخاطب به 

سمت فهم سطحى و توهم دانايى سوق داده مى شود و ...
اما اينجا قصد دارم آسیب بسیار مهم ديگری را توضیح 
دهم. همه ما در طول روز »فراغت ها« و »خلوت ها«يى، 
بین کارهای روزانه مان داريم. چنددقیقه های طلايى که 
مى شود بهره های زيادی از آن برد. مى شود رمان يا کتاب 
جیبى خواند، تسبیحى برداشت و قدری ذکر گفت، چند 
صفحه ای قرآن تلاوت کرد، يا به سوال های بنیادين زندگى 
انديشید: اين که از کجا آمده ايم، به کجا خواهیم رفت، عمر 

و زندگیمان را خرج چه چیزهايى مى کنیم و ... .
ــرای رفــع روزمــرگــى و غفلت  مى شود از ايــن خلوت ها ب
استفاده کرد و با ذکر و يادآوری هدف ها و آرمان های بزرگ 
زندگى، کنترل دقیقى بر اعمال و رفتار روزانــه داشت و 
از گناه و بطالت و تنبلى جلوگیری کرد.اما امروز ارتباط 
آسان و مداوم با فضای مجازی، اين خلوت های کوچک 
و دوست داشتنى ما را از بین برده و به جای همه اين ذکر 
گفتن ها و قرآن خواندن ها و تفکرها، چک کردن تلگرام 
نشسته است. طوری که خیلى از ما چند دقیقه دوری از 
اينترنت را هم نمى توانیم تحمل کنیم و مثلا حتى پس از 
سلام دادن نماز، اول گوشیمان را چک مى کنیم بعد به 
تعقیبات نماز مشغول مى شويم.)اصولا »توجه« مدام به 
اخبار و اطلاعات دنیای مجازی، ذهن را خسته مى کند و 
اين ذهن خسته رغبتى برای مطالعه و تفکر و ذکر و ارتباط 

با خدا نخواهد داشت.(

 شرکت کنندگان در نشست شورای آتلانتیک با اشاره 
به دخالت آمريکا در کودتای 28 مرداد 1332 اذعان 
کردند ايرانى ها هیچ گاه نقش آمريکا را در اين کودتا 
فراموش نخواهند کرد. در اين نشست که با حضور 4 
تحلیلگر مسائل ايران و منطقه برگزار شد، برخى از چهره 
ها نسبت به در پیش گرفتن رويکرد تغییر رژيم در ايران به 

ترامپ هشدار دادند. 
به گزارش خبرگزاری صداوسیما، اين نشست با موضوع 
»تغییر حکومت در ايران: مروری از زمان کودتای 1953 
)کودتای 28 مرداد( تا سیاستهای امروز دولت ترامپ 
در آمريکا درباره ايران« در واشنگتن برگزار شد. باربارا 
اسلاوين، مدير برنامه موسوم به »آينده ايــران« در اين 
شورا گفت: انتشار مدارک و اسناد جديد درباره تحولات 
کودتای سال 1953میلادی در ايران از برخى جهات 
جالب است. متأسفانه بسیاری يا حتى بیشتر آمريکايى 
ها از نقشى که آمريکا در سرنگونى دولت محمد مصدق 
نخست وزير وقت ايران داشت، بى اطلاع هستند. وی 
افزود: در نتیجه آنها درک نمى کنند که آن تحولات چگونه 
هنوز در ذهن مردم ايران زنده و تأثیرگذار است. شايد 
بالاخره مردم آمريکا تا حدودی بفهمند وقتى از سلطه بر 
سیاست کشوری توسط قدرتى خارجى صحبت مى شود 

به چه معناست. 
قطعاً اين تجربه ای تازه است و مطمئناً برای هیچ کسى 
خوشايند نیست. اسلاوين ادامــه داد: با همه اينها ما 
هنوز مى شنويم که عده ای از لــزوم تغییر حکومت در 

ايران صحبت مى کنند و اين حرف را ما از زبان کسانى 
مى شنويم که به دولت ترامپ نزديک هستند يا ديگرانى 
که خیلى بى پروا و بدون فکر کردن درباره پیامدهای آن 
از اين موضوع صحبت مى کنند، موضوعى که مى تواند 

بسیار خطرناک باشد.
 2 روز پیش نیز گری سیک تحلیلگر برجسته آمريکايى 
تاکید کرده بود: تغییر رژيم همیشه يک ايده فريب دهنده 
بــوده است.چندی پیش وزيــر امــور خارجه آمريکا طى 
سخنانى در کمیته روابــط خارجى مجلس نمايندگان 
تأکید کرده بود سیاست دولت آمريکا حمايت از انتقال 
مسالمت آمیز قــدرت در ايــران اســت. اين اظهارات با 

واکنش های گوناگونى در میان سیاستمداران آمريکايى 
روبرو شد. گری سیک مشاور امنیت ملى کارتر در گفت 
و گويى در اين رابطه گفت: تغییر رژيم همیشه يک ايده 
فريب دهنده بوده است. دولت ها همه جا فکر مى کنند 
که اگر بتوانند دولت يا حاکمان را تغییر دهند، سپس همه 

چیز خوب خواهد بود. 
غیرقابل  پیامدهای  و  دهــد  مى  عکس  نتیجه  معمولا 
پیش بینى و ناخواسته دارد. آنها درس نگرفته اند چراکه 
بر اين باورند مشکلات آنها به يک مقام در يک نقطه 
گره خورده است. در خردادماه گذشته نیز وزارت امور 
خارجه آمريکا اسناد دخالت اين کشور در کودتای 28 

مرداد علیه دکتر مصدق را پس از 64 سال منتشر کرد. 
در اين اسناد که مربوط به مکاتبات محرمانه سفارت 
آمريکا در تهران با وزارت امور خارجه اين کشور و سازمان 
جاسوسى سیا است، به وضوح از نقش مستقیم آمريکا در 
مديريت اين کودتا و کنار زدن دولت منتخب دکتر مصدق 

پرده برداری شده بود.

نجفی: طرح تغییر حکومت در ایران خلاف موازین 	 
حقوق بین الملل است

در همین حال على نجفى خوشرودی عضو کمیسیون 
امنیت ملى و سیاست خارجى مجلس در گفت و گو با 
ايسنا گفت: طرح موضوعاتى در مورد تغییر حکومت 
در ايــران اقدامى آشکار علیه منافع ملى ما و مداخله 
در امور داخلى يک کشور بوده و خلاف موازين حقوق 
بین المللى اســت. وی درعین حــال افــزود: البته اين 
قبیل طرح ها و اقدامات از سوی مقامات آمريکايى برای 
جمهوری اسلامى ايران تازگى نداشته و جديد نیست. از 
همان روزهای اول پیروزی انقلاب، ما با چنین مواضع و 
اقداماتى از سوی اين کشور علیه دولت و ملت جمهوری 

اسلامى ايران مواجه بوده ايم. 
نماينده مردم بابل در مجلس شورای اسلامى در پايان 
اظهار کرد: قطعاً دستگاه ديپلماسى ما اين مسئله را 
رصد خواهد کرد و متناسب با آن واکنش های لازم از 
مجموعه های کشور اعم از دولت، مجلس و وزارت امور 

خارجه در دستور کار قرار خواهد گرفت.

در نشست شورای آتلانتیک با مرور حوادث کودتای 28 مرداد و سیاست های دولت ترامپ مطرح شد 

هشدارتحلیلگران آمریکایی به ترامپ درباره تلاش برای تغییر نظام ایران

رئیس فراکسیون امید مجلس در گفت و گويى با اشاره 
به ديدار روز شنبه کمیته تعامل شورای سیاستگذاری 
اصلاح طلبان با رئیس جمهور گفت: جلسه خوبى با آقای 
روحانى داشتیم. وی درخصوص جزئیات اين جلسه 
گفت: جهت گیری اصلى جلسه در خصوص چگونگى 
ــم بــود. اعضای حاضر در جلسه  چینش کابینه دوازده
نیز نقطه نظرات و دغدغه هايى که در رابطه با ارتقای 
کابینه و کارهای دولت داشتند مطرح کردند. عارف که با 
اعتماد گفت و گو مى کرد در پاسخ به اينکه آيا در ديدار با 
رئیس جمهور نظری در خصوص وزرای کابینه دوازدهم 
خواسته شد يا خیر، گفت: طبیعتا در مباحث غیررسمى 
ممکن اســت درخصوص مصاديق نیز مطالبى مطرح 
شود اما در جلسه رسمى وارد هیچ مصاديقى نشديم و 
تنها نظرات را گفتیم. البته فراکسیون امید از عملکرد 
وزرا ارزيابى دارد که ان شاءا... به صورت محرمانه تقديم 
رئیس جمهوری خواهیم کرد. وی تصريح کرد: دوستان ما 
در فراکسیون آمار وزرا و اينکه نمرات افراد در چه شرايطى 
هست را اعلام کرده اند، اما امیدواريم اسامى محرمانه 
بماند تا تقديم آقای رئیس جمهور کنیم. رئیس شورای 
سیاستگذاری اصلاح طلبان در ادامه افزود: در خصوص 
مباحثى مبنى بر سهم خواهى اصلاح طلبان از دولت که 
از سوی برخى افراد حاضر در جريان رقیب مطرح مى شود 
نیز گفت: از ابتدا اعلام کرديم، دوره قبل هم نشان داديم 
که به دنبال هیچ سهم خواهى از دولت نیستیم و به همین 
دلیل نه شورای عالى و نه فراکسیون امید تاکنون وارد 
مصاديق نشده اند. نگاه ما ارتقای کیفیت دولت است و 
طبیعتا نظرات خود را درخصوص کانديداها و نفراتى که 
مطرح هستند اعلام مى کنیم. تاکنون نه سهم خواهى 
کرديم و نه در آينده چنین خواهیم کرد. عارف در اين 
مصاحبه درباره جزئیات ارزيابى وزرا توضیحاتى ارائه نداد 

اما محمد على وکیلى از اعضای فراکسیون امید پیشتر در 
يک سخنرانى گفته بود: پس از ارزيابى های انجام شده 
به اين نتیجه رسیديم که از 18 وزير کنونى دولت 6 نفر از 
نمره 5 نمره ای بالای 3.7 اخذ کردند و اين بدان معناست 
که اين افراد وزرای موفقى بوده اند و ما در فراکسیون امید 
مطالبه حضور آنها را داريم. وکیلى در ادامه اين ارزيابى 
تصريح کرده بود: 5 نفر از وزرای دولت يازدهم پس از انجام 
بررسى ها در فراکسیون امید نمره ای متوسط 2.5 تا 3.7 
را کسب کردند. در همین راستا توصیه نمى شود که اين 
افراد در دولت دوازدهم باقى بمانند. 7 وزير باقى مانده 
نیز در اين ارزيابى نمره زير متوسط کسب کردند که بدان 

معناست که اينها نبايد در کابینه باشند.  

گزارش ها از حذف زنان از لیست کابینه دوازدهم	 
سیده فاطمه ذوالقدر نايب رئیس نخست فراکسیون زنان 
مجلس نیز در گفت و گو با ايلنا، با اشاره به ادامه رايزنى ها 
در مسیر تشکیل کابینه دوازدهــم، به شايعات مربوط به 
عدم حضور زنان در دولت بعد واکنش نشان داد و گفت: 
هنوز هیچ خبر موثق و قطعى درباره نحوه چینش کابینه 
و همچنین بحث حضور زنان در دولت بعد وجود ندارد و 
آن چه مطرح مى شود، صرفاً در حد گمانه زنى است. در 
همین رابطه اشرف بروجردی از فعالان سیاسى اصلاح 
طلب و رئیس سازمان اسناد و کتابخانه ملى نیز در گفت 
و گو با باشگاه خبرنگاران درباره برخى گمانه زنى ها که 
حاکى از عدم انتخاب زنان به عنوان وزير در کابینه دوازدهم 
دارد، اظهار داشت: به نظر مى رسد  اراده ای  در اين موضوع 
نیست که زنان در مجموعه کابینه آينده به عنوان وزير مطرح 
شوند. در نتیجه چون آن اراده وجود ندارد اسمى هم در 
لیست های منتشر شده از زنان برده نشده است. وی تأکید 
کرد: با رويکردی که وجود دارد، خیلى امیدوار نیستم که 

شاهد معرفى بانوان به عنوان وزير باشیم. 

نعمتی: هیئت رئیسه مجلس به زودی با روحانی 	 
دیدار می کنند

همچنین به گزارش ايرنا، سخنگوی هیئت رئیسه مجلس 
شورای اسلامى نیز  گفت: اعضای هیئت رئیسه مجلس 
به زودی با دکتر روحانى رئیس جمهور در مورد انتخاب 
وزيران کارآمد دولت دوازدهم ديدار و گفت وگو مى کنند. 
بهروز نعمتى اين ديدار را در راستای افزايش تعامل میان 
مجلس و دولت دانست و افزود: در اين ديدار ما در مورد 
معیارهای انتخاب وزرا گفت وگو مى کنیم. وی با بیان 
اين که اين ديدار هیچ سهم خواهى نیست، اظهارکرد: 
هدف ما کمک به دولت در انتخاب افراد کارآمد است و 
در اين ديدار وارد مصداق نمى شويم. سخنگوی هیئت 
رئیسه مجلس تصريح کرد: مسعود پزشکیان نايب رئیس 
اول مجلس متولى ديدار هیئت رئیسه با رئیس جمهوری 
است و وی برنامه اين ديدار را تنظیم مى کند. نعمتى يادآور 
شد: فراکسیون های مختلف مجلس خواهان گفت وگو با 
رئیس جمهوری در مورد انتخاب اعضای دولت دوازدهم 
و معیارها و شاخص های دولت آتى هستند. با اين حال 
اســدا... عباسى عضو ديگر هیئت رئیسه مجلس نیز در 
گفت و گو با تسنیم گفت: آقای پزشکیان مسئول ارتباط 
با وزرای پیشنهادی کابینه دولت دوازدهم با نمايندگان 

مجلس شده است.

توصیه عبدی به رئیس جمهور درباره مشورت برای 	 
کابینه

عباس عبدی از فعالان سیاسى اصلاح طلب نیز در گفت و 
گو با اعتماد درباره تعامل رئیس جمهور با گروه های مختلف 
برای چینش کابینه گفت: ممکن است آقای رئیس جمهور 

در ذهنش باشد که آقای الف فرد بسیار خوبى برای معرفى 
شدن به عنوان وزير باشد اما به نظر بنده بهتر است که اين 
نتیجه را از مشورت با ديگران استخراج کند. ديگران هم 
حس کنند که حضور دارند و در بازی شرکت داده شده اند. 
ــزود: وقتى گفته مى شود »ديــگــران« فقط منظور  وی اف
اصلاح طلبان نیستند بلکه هر کس ديگری هم مى تواند 
باشد. وی درباره اين که آيا حمايت از يک نامزد منجر به 
ايجاد حق برای حامیان مى شود نیز تصريح کرد: ما اساسا 
برای حمايت از آقای روحانى در انتخابات نیامديم که حالا 
انتظار داشته باشیم که چیزی به جايش بدهد. اين نگاه ها 

مخل سیاست ورزی اصلاح طلبانه است.

پیشنهاد »جامعه مدرسین حوزه علمیه قم« به دولت 	 
برای انتخاب وزرای کابینه

در همین رابطه به گــزارش فــارس، حجت الاسلام رضا 
آشتیانى عراقى عضو جامعه مدرسین حوزه علمیه قم از 
پیشنهاد »جامعه مدرسین حوزه علمیه قم« به دولت برای 
انتخاب وزرای کابینه دوازدهم خبر داد و گفت: جامعه 
مدرسین اصول کلى پیرامون انتخاب وزرا را مطرح کرده 
است. وی درباره جزئیات اين موضوع تصريح کرد: بنده 
از لحاظ کمى و کیفى اطلاع کافى ندارم و  معمولا جامعه 
مدرسین مواضع خود را طى اطلاعیه هايى که مى دهد 
بیان مى کند، اما در جلسات اخیر نیز بیشتر بحث درباره 
وزرا بود که پیغام دادند در انتخاب وزرا دقت شود و افرادی 
مدنظر باشند که کارايى داشته و از سلامت برخوردار 
باشند و و از قشر جوان هم باشند. عضو جامعه مدرسین 
حوزه علمیه قم با بیان اينکه  جلسه اينطور بود که اين 
پیغام را برای دولت بفرستند، تاکید کرد: از وزرا هیچ 
اسمى برده نشد و فقط اصول کلى پیرامون انتخاب وزرا 

را مطرح کرديم.

گزارش ها از حذف زنان از لیست کابینه دوازدهم
عارف: دنبال هیچ سهم خواهى از دولت نیستیم 

3 رسانه غربى درباره دومین گزارش سه ماهه دولت ترامپ 
ــاره برجام خبر دادنــد که اين گــزارش نیز قــرار است  درب
پايبندی ايران به توافق هسته ای را تأيید کند؛ در عین 
حال برخى منابع به سى ان ان گفته اند که دولت ترامپ 
در بازنگری برجام، به سمت باقى ماندن در توافق هسته 
ای متمايل شده است. ديروز دوشنبه 26 تیرماه دومین 
موعد 3 ماهه گزارش دولت آمريکا به کنگره بود. گزارشى 
که رويترز مى گويد »به احتمال زياد« همکاری ايران را 
اعلام مى کند. المانیتور نیز گزارش مشابهى منتشر کرده 
است. جان بولتن نماينده اسبق آمريکا در سازمان ملل، 
تأيید پايبندی ايران به برجام توسط وزارت خارجه آمريکا را 
دومین اشتباه ترامپ خوانده و خواستار موضع تندتر دولت 
ترامپ درباره ايران و توافق هسته ای شده است. او با بیان 
اين که مذاکره مجدد بر سر توافق هسته ای، آن گونه که 
ترامپ مى گويد، کاری غیرممکن است، تأکید کرده »دولت 
ترامپ بايد همین حالا از برجام خارج شود چراکه حتى 
بازنگری اين توافق به ضرر منافع ملى آمريکا است.« اشاره 

جان بولتون به تیمى است که در دولت آمريکا مأموريت 
دارد تا انتهای تابستان سیاست نهايى ترامپ درباره برجام 
را برای او آماده کند. قرار بود اين تیم در هفته جاری نظر 
خود را بدهد که ظاهراً اين ضرب الاجل به خاطر به نتیجه 
نرسیدن جمع بندی های آنها 2 ماه ديگر تمديد شده است. 
در عین حال صدای آمريکا گزارش داد که يک مقام ارشد 

دولت آمريکا مدعى شده ترامپ همچنان نسبت به توافق 
هسته ای ايران با غرب اطمینان کامل ندارد.به گزارش ايلنا 
پايگاه هیل کنگره با انتقاد از تأيید پايبندی ايران به برجام 
نوشت: اين کار مى تواند اعتبار آمريکا را خدشه دار کرده و 
تصمیم بعدی آمريکا برای لغو احتمالى اين توافق را تحت 

الشعاع قرار خواهد داد.

سیاست جدید دولت ترامپ؛ ماندن در برجام همراه 	 
با اجرای سخت گیرانه آن

همزمان يک مقام آمريکايى در گفت وگو با شبکه خبری 
»ســى ان ان« مدعى شد رونــد بازبینى سیاست »دونالد 
ترامپ«، رئیس جمهور آمريکا در قبال ايران در حال حرکت 
به سمت ماندن در توافق هسته ای با اين کشور، اما اجرای 
سخت گیرانه آن است. اين مقام آگاه آمريکايى با اشاره به 
دريافت اطلاعاتى از »رکس تیلرسون«، وزير خارجه آمريکا 
گفته »در حالى که توافق هسته ای بى نقص نیست، ماندن 
در آن بهترين راه برای راستى آزمايى فعالیت های هسته ای 
ايران است.« به گزارش تسنیم خبرنگار سى ان ان گفت: 
»مقام آمريکايى مى گويد به نظر مى رسد دولت در حال 
حرکت به سمت سیاست ماندن در برجام، اما اجرای 
قدرتمند اين توافق و نظارت بر فعالیت های هسته ای 
ايران؛ و در عین حال، مقابله با ساير فعالیت های ايران در 
منطقه مانند حمايتش از تروريسم، دخالت در امور يمن و 

ساير کشورها و نقض حقوق بشر است.«

سی ان ان: دولت ترامپ به برجام متمایل شده است 
رويترز: دومین گزارش برجامى ترامپ، پايبندی ايران را تأيید مى کند


